

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE HOUSING BANK FOR TRADE AND FINANCE Name of Mutual Fund: Housing Bank Securities Fund–1610003010111 Date: 02–02–2021 12:48:01 PM Subject: Disclosure of Material event or matters of the Fund THE HOUSING BANK FOR TRADE AND FINANCE as	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الاسكان للتجارة والتمويل اسم صندوق الاستثمار المشترك: صندوق بنك الإسكان للأوراق المالية-1610003010111 التاريخ: 02-02-201 01:48:11 PM الموضوع: الافصاح عن الأمور الجوهرية أو الأحداث الهامة للصندوق
an Investment Manager for the Mutual Fund Housing Bank Securities Fund–1610003010111 announces the occurrence of the material Event set forth below for the Fund on 31– 01–2021	تعلن شركة بنك الاسكان للتجارة والتمويل المدير الاستثماري لصندوق الاستثمار المشترك صندوق بنك الإسكان للأوراق المالية- 1610003010111 عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه على الصندوق وذلك بتاريخ 31-01-2021
Subject:	الموضوع:
The Material Event:	الحدث الجوهري
Change in Housing Bank Fund Units  This is kindly to disclose the Change in Housing Bank Fund Investment Units per the following details  ● ee As of 31/ 01 / 2021:  Outstanding Investment units at the end of 12/2020: 23,383 units.  Number of issued units at the end of 01/2020:0 units.  Number of redeemed units at the end of 01/2021: 0 units.  Outstanding Investment units at the end of 01/2021: 23,383 units.	التغير في عدد الوحدات القائمة في صندوق بنك الاسكان درجو إعلامكم بتفاصيل التغير في عدد الوحدات الاستثمارية القائمة في صندوق بنك الاسكان وكما يلي: عدد الوحدات الاستثمارية القائمة في نهاية شهر 2021/ 2020
The impact of the event on the profits of the Fund and its financial position	اثر الحدث على أرباح الصندوق ومركزه المالي.
no impact	لا تأثير
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: BASHAR KHAZALEH Position: CAPITAL MARKETS INVESTMENT CENTER MANAGER	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: BASHAR KHAZALEH المنصب: مدير مركزالاستثماربالاسواق الراسمالية